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zavarovalnico tilia d.d, 
novo mesto^

V Tilil smo se odločili, da sredstva za 
novoletno obdarovanje tokrat 
namenimo bolnim otrokom.

Naj jim torej v tem času naš lipov list - 
v vašem in našem imenu - prinese še 

hitrejše okrevanje in več srčnih 
radosti.

Srečno in predvsem zdravo Novo leto 
vam želi Zavarovalnica Tilia.

R clioBE BOl’1,2 96/4 10.000 km
5 CAMPUS 3V + 93/10 50.300 km
R 5 CAMPUS 5V 93/3 45.000 km
R 21 TL 1,4 4V 89/9 123.000 km
YUGO 45 86/4 97.000 km
CHEVROLET BERETTA 2,3 GTZ 94/95/4 33.000 km

15.300 DEM ŠKODA 135LS
8.900 DEM NISSAN SUNNY 1,4 LX 
8.700 DEM HYUNDAI LANTRA 1.6 GLS
7.900 DEM HYUNADI PONY1.3 GS 
1.500 DEM FORD FISTA 1.1 C

27.500 DEM CITROEN AX 5V

93/6 35.000 km 7.700 DEM
91/4 117.000 km 12.200 DEM
93 93.000 km 14.900 DEM
91/2 38.000 km 9.200 DEM
91/11 8.800 DEM
93/12 83.000 km 5.800 DEM

♦ NAGRADA ZA ZAUPANJE: podaljšana garancijska doba za pri 
nas kupljena vozila na 100.000 km ne glede na čas ob rednem 

vzdrževanju na servisu HAST
RENAULT
_ AVTO 

ŽIVLJENJA



jub wm
*************•*****/'
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4|, Letošnje leto odšteva zadnje ure in kot ^ 

je že običaj, si vsak izmed nas dela “§f>
°tl takšne in drugačne obračune,

tako s samim seboj kot z okoljem, ff
f v katerem biva. ^
m,. Ko tako seštevamo vse pluse in minuse ^ 

že skoraj minulega leta, običajno ■$$’ V 
^ ugotovimo,da smo sevse preveč gnali za ft

tm M»

#semis**.

Trnovim
\

DARKO MKOVtiC TeL fax:o61/8S2-S03. 
Reška Ha. Kočevje

• REZERVNI DELI IN DODflTNfl OPREMA ZA OSEBNA 
VOZILA ZASTAVA. FIAT. LADA. VW.SKODA. RENAULT 

• POPRAVILO VAŠEGA VOZILA OPRAVIMO 
HITRO. KVALITETNO IN PO KONKURENČNIH CENAH

POSEBNA PONUDBA: pri nas kupljena izpušna lonca 
montiramo BREZPLAČNO u
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nepomembnimi stvarmi, 
nam je pa zaradi njih zmanjkalo časa 
zase, za reči, ki so sicer očem nevidne, 

so pa zato toliko bolj dragocene. 
Premalo smo se družili s svojimi 

najdražjimi, premalo je bilo smeha, 
sonca in veselja v tem letu...

Vse lepe in srcu drage stvari nekako v .f 
naglici kar prezremo in pozabljamo, ^ 

da je lepota, ki jo zazna srce, 
največja dragocenost, 

ki ti jo lahko podari življenje.
Kot je napisal Tagore:

"Jezik lepote, nežnosti, je tisto,

*
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«pLESING PODJETJE ZA TRGOVINO 
IN POSLOVNI INŽENIRING

‘ff» kar pride iz srca sveta in pri priči obseže 
cffa naše srce...

Najprej razberemo lepoto iz okolja in jo 
f imamo za ločeno od vsega drugega, toda 
'Z na koncu prepoznamo njeno
4, uglašenost z vsem.
cfl» Glasba lepote namreč ne potrebuje več 
# hrupa, da bi nas spodbudila zase, 
s odrekla se je nasilju in se obrača zgolj še 
'f na naše srce z resnico, da je ponižnost 
f tista, ki bo zemljo posedla."

Da bi znali razbrati in doživeti 
ff“ to lepoto v sebi, pa vsega dobrega 

(smeha, sonca, zdravja, lepega druženja 
s samim seboj in z nam ljubimi...) 

vam želim v
f bližajočem se letu.

KOČEVJE, ROŽNA UL. 39, TEL.:853-041, 853-306, FAX 853-410

ODKUPUJEMO HLODOVINO 
IGLAVCEV IN LISTAVCEV, DRVA, 

GOLI TER CELULOZNI LES
PRODAJAMO KLASIČNI IN LAMELNI HRASTOV PARKET 

PO ZELO UGODNIH CENAH

INFORMACIJE NA TEL.: 853-306, 853-645

lesna industrija kočevje
Bau m prodajno razstavni salon

Vse za opremo vašega doma:
) predsobe, jedilnice, kuhinje, mladinske sobe, 

dnevne sobe, spalnice, sedežne garniture
> pisarniško pohištvo
> zavese, narejene po meri

Domači proizvodni program po najnižjih cenah in ostali 
programi po konkurenčnih cenah!

Možnost nakupa na 6 obrokov.Nad 100.000 SIT 5% obresti.
^______Novomeška 5, Kočevje, tel. 853-211______^

Izdajatelj NOVE NOVICE Stane Hafnar s.p., 
Glavna in odgovorna urednica: Darja D. Hafnar. 

Novinar in lektor: Stane Hafnar.
Stavek in fotografija:

NOVE NOVICE
Tisk: ADL d.o.o.., platnice LINEAR 

Javno glasilo NOVE NOVICE je vpisano v evidenco 
javnih glasil pri Uradu Vlade za informiranje pod zap.

št. 1353.
Naročnina na 12 številk 1.800 SIT.

Naslov uredništva:
Gorenjska c. 7, Ribnica.

Poslovni čas od 9.00 do 12.00.
Tel. 860-710, 854-939, fax 861-704

Žiro račun:
50100-620-128 05 1114115-41068

■ J Ljubljana.!
^ "

V* ^



REZULTATI VOLITEV V SVETE 
KRAJEVNIH SKUPNOSTI 

OBČINE KOČEVJE
V svete krajevnih skupnosti so bili v nedeljo, 
8. decembra, izvoljeni naslednji kandidati:

KS KOČEVJE 
MESTO

Anton Rački 
Vinko Zajec 

Stanko Logar 
Ernest Deržek 
Pavel Majerle 
Franci Dovč 

Anton Obranovič 
Marjan Lampret 
Anton Prelesnik 

Anton Kajfež 
Mihael Majerle 

Alojz Košir 
Matija Jerbič

KS
KOČEVSKA

REKA

Bojan Blaževič 
Andreja Stankovič 

Anton Križ 
Marjan Pajnič 
Jožefa Štiinac 

Ferdinad Miklič 
Dragomir Žagar 

Štefan Vesel

KS STARA 
CERKEV

Danica PUC 
Marjan Hočevar 
Simona Fajfar 

Ciril Jasene 
Jure Zore

KS ŠALKA 
VAS

Ivan Devjak 
Kornelija Kljun 

Marina Turk 
Branko Kocjan 
Vinko Mavrin 
Jožef Primon 
Janko Antolin 
Ivan Muhvič

KS LIVOLD

Stojan Debeljak 
Peter Šterbenk 

Jože Mihelč 
Milivoj Jelenovič 
Marija Tratnik 

Pavel Šaver 
Janez Devjak 

Minka Činkelj

KS KOSTEL

Alojz Selan 
Matija Zdravič 
Franc Vršnik 

Matija Bukovac 
Stanko Nikolič 
Franc Cimprič 

Željko Mauvrovič

KS
POLJANSKA

DOLINA

Alojz Kljun 
Alojz Šterk 

Roman Križman 
Ivan Mihelič 

Rudi Verderber

Pekarna

mm

Prehrambeno in trgovsko podjetje d.o.o. 
Trdnjava 1, Kočevje, tel. 855-588

III vam želi vesele božične
::
praznike in srečno novo leto!

Ob tej priložnosti vas obveščamo, 
da vas bomo z našimi izdelki 

razveseljevali v novih trgovinah
I v

KRUŠNEM BUTIKU 
KOČEVJE

Ji
1 ■ : : :

i II lili!
TZO 72

m v

KRUŠNEM BUTIKU 
RIBNICA

Šeškova 44 

Vaša pekrana
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PROTI
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VOLINI
REFERENDUM

VOLILNI OKRAJ RIBNICA
:

V ribniškem okraju je velika večina 
od 4778 glasov pripadla drugemu 

referendumskumu vprašanju, ki se na 
zahtevo 43.710 zavzema za večinski 

volilni sitem.

C AB

JANEZ JANŠA O VOLILNI ZMAGI
Ob prepričljivi zmagi v 2. volilnem okraju na zadnjih volitvah je Janez Janša je 
za Nove novice povedal:

1. Kako ocenjujete vaš volilni uspeh 
in čemu ga pripisujete?
-Janša: Rezultat, ki ga posameznik 
doseže na volitvah, je vedno odraz 
zaupanja, ki ga uživa med ljudmi v 
nekem volilnem okraju. V tem smislu 
sem seveda zelo vesel rezultata, ki sem 
ga dosegel, saj je potrdilo mojega 
dosedanjega dela in prizadevanj za 
boljše življenje vseh Slovenk in 
Slovencev. Na uspeh zagotovo vpliva 
tudi organiziranost politične stranke, v 
imenu katere kandidiraš. SDS je v 
zadnjih dveh letih izjemno napredovala, 
se številčno in organizacijsko okrepila. 
Rezultat je bil viden na lokalnih in tudi 
letošnjih državnozborskih volitvah. 
SDS je na letošnjih volitvah dosegla 
16,13% , kar pomeni kar štirikrat več 
glasov kot leta 1992.

2. Kakšno vlogo pričakujete, da bo 
imela vaša stranka in vi osebno v 
Državnem zboru in kako boste na 
tak način izpolnjevali pričakovanja 
volilcev?

-Janša: Stranke slovenske pomladi - 
SLS, DKD in SDS so na volitvah 
zmagale v dveh tretjinah volilnih 
okrajev. Naše prizadevanje za koalicijo 
pomladnih strank je zato potrditev volje 
volilcev in zagotovilo za dober vladni 
program ter kompetentno vladno ekipo, 
ki se bo odgovorno spoprijela z 
vprašanji, ki čakajo Slovenijo. SDS bo 
imela v tem sklicu državnega zbora 16 
poslancev in si bo še naprej prizadevala, 
da Slovenija v resnici postane pravna in 
socialna država ter enakopraven partner 
v Evropski zvezi in drugih evropskih 
organizacijah.

3. Kako si zamišljate sodelovanje s 
poslancem, ki je bil izvoljen v istem 
volilnem okraju in za katera 
področja bi po vašem mnenju 
morala izoblikovati skupna stališča?
- Janša: Vesel sem, ker je bil v 2. 
volilnem okraju (Ribnica) izvoljen tudi 
Benjamin Henigman (SKD). Stranke 
slovenske pomladi čaka v prihodnjih 
štirih letih naporno delo, saj smo od

VO

V

ULM OKRAJ KOČEVJE

kočevskem volilem okraju ni 
nobeno od referendumskih vprašanj ni 

dobilo večinske podpore. Največ 
podpore od 6. 473 je dobil predlog 20 
poslank in poslnncev, ki se zavzemajo: 

za čisti proporcioalni sistem brez 
volilnih enot.

prejšnje vlade podedovali veliko težav 
in nerešenih vprašanj. V prizadevanjih 
za dobro celotne Slovenije bodo 
dragocene izkušnje in znanje vsakogar 
izmed nas, saj bomo le tako lahko kos 
nalogam, ki so pred nami. Menim, da 
bo sodelovanje moralo biti še posebej 
dobro pri vseh odločitvah, od katerih 
bo odvisen tudi hitrejši razvoj vseh 
krajev v občinah Ribnica in Loški 
Potok.

Dovolite mi, da to priložnost izkoristim 
in se še enkrat zahvalim vsem, ki ste na 
volitvah, 10. novembra, glasovali 
zame. Tudi vaš glas je prispeval k 
temu, da lahko Slovenija stopi na pot 
zdravega in celovitega razvoja ter 
postane domovina, v kateri bo vsem 
prijetno živeti.



Spoštovani g. župan! KOČEVSKA SMREKA ZA PAPEŽA

2000 lučk in več tisoč drugih okraskov. Ü' 1® !

Na vas se obračam z 
vprašanjem glede parkirnih 
prostorov na Knafljevem trgu. 
Zaradi vse večjega števila avto
mobilov stanovalci parkiramo 
tam, kjer je prosto mesto. To 
povzroča pri mnogih imetnikih 
stanovanjske pravice slabo 
voljo, saj si nekateri lastijo 
začrtan prostor kot svoj. Tako 
parkiramo zdaj na enem, zdaj 
na drugem mestu. To naj bi bilo 
še vse lepo in prav in se tudi 
sam posebej ne razburjam, če 
vsakodnevno iščem
prazno'luknjo', kamor bi 
postavil svoj avto. Pozimi je 
stvar nekoliko drugačna. 
Potem, ko si očistiš prostor, 
kjer si imel parkirano svoje 
vozilo, upaš, da bo kasneje, ko 
se vrneš bodisi iz trgovine ali 
od koder koli, prostor še 
prazen, vidiš, kako ti sosed 
zasede 'tvoj' prostor. Tako 
vidimo razne lesene zaboje, av
tomobilske trikotnike... Sedaj 
pa po opisu razmer še h 
konkretnemu primeru, ki mi je 
dal povod, da vam pišem.
Kljub temu, da nihče od 
stanovalcev ne plačuje 
nikakršnih prispevkov za 
javno, občinsko last parkirišč, 
sem bil v soboto, 23.11.'96 ne
malo presenečen, ko sem opazil 
na parkirišču verigo, zaklen
jeno s ključavnico, ki bo 
varovala pet stanovalcev, da 
bodo imeli 'svoj' parkirni pros
tor. Ravnotakrat je prišel iz 
bloka eden od lastnikov

'svojega' parkirnega prostora. 
Lepo sem ga vprašal, kaj naj 
zdaj to pomeni. Odvrnil mi je, 
da če mini kaj prav, lahko svoj 
avtomobil parkiram pred tr
govino Zimzelen, saj on za 
svoj prostor plačuje. Ne vem ne 
komu, ne koliko, kdo je to 
odobril in za koliko časa.
Če temu ni tako, kar upam, da 
ni, potem vas prosim, da s 
svojo pristojnostjo naložite 
pristojni službi, da verigo in 
dva opornika odstranijo s 
parkirišča, 'lastnike' parkirnih 
prostorov pa obvestijo o tem, 
kdo, kdaj in pod kakšnimi 
pogoji lahko parkira na teh 
mestih. Upam, da boste o tej 
problematiki razpravljali in jo 
na zadovoljstvo vseh stanoval
cev rešili na najboljši možen 
način.

K. D.
(naslov je v uredništvu)

PARKIRNI PROSTORI 
OB STANOVANJSKIH 
STOLPIČIH
Zavedamo se, da so parkirni 
prostori jeklenih konjičkov 
vsesplošni problem, zlasti še, 
ker pred leti grajena 
stanovanjska naselja niso 
predvidevala en parkirni 
prostor na stanovanjsko 
enoto. Pri tem pa tudi niso 
bile upoštevane možnosti, da 
sta v mnogih družinah 
potrebna dva avtomobila in 
še prostor za obiskovalce 
nakupov, turizma... Že neka
jkrat smo občino opozorili na 
težave s parkirnimi prostori 
na Prijateljevem trgu, kjer je 
potrebno nemalokrat
nepravilno parkirati: ali vz
dolž cestišča ali pa na ze
lenicah. Zmeda je seveda še 
večja, če si nekateri lastniki 
stanovanj meni nič tebi nič

napišejo na parkirne prostore 
številke registracije ali kako 
drugače prepovedujejo svojim 
sostanovalcem, občanom, parki
ranje na mestu, ki si ga sami 
izberejo. Težave in nesoglasja 
narastejo še ob vremenskih nepri- 
likah, ko pada dež ali celo sneg, 
ki ga je težko odmetati v pravo 
smer, da ne bi bil ovira na 
parkirnem prostoru ali drugemu 
avtomobilu ali...
Mnogih neprijetnosti bi se občani 
izognili, ko bi na krajevni skup
nosti, občini, našli pogum in 
denar, razumevanje in skrb za 
soobčane, da bi, dokler je še 
možno, uredili parkirne prostore. 
Za cca 200 stanovanjskih enot je 
poskrbljeno le za tretjino 
parkirnih prostorov. V kolikor ne 
bo kmalu odgovora in konkretne 
akcije, sporočamo, da bomo 
prenehali s plačevanjem davkov.

Stanka H. Hočevar

papirnica
od 8. do 19.ure

ČAČKA
TZO 12-16 no parkirišču za Nama

Za darilo 
si želim

čudežne barvice 
SCHWANSTABUO

Božična 
in novoletna 

darila
za vsakogar

obiščite nas in 
SREČNO



Diskoteka LUXOR

FENIKSOV
NAPOREN LET 
IZ PEPELA

Diskoteka Luxor v Mrtvicah je v nekaj mesecih svojega 
delovanja postala pravo novodobno svetišče številnih ljudi na 
našem koncu, kljub temu pa nad njo še vedno visi Demoklejev 
meč, ki bi lahko vsaj začasno zapahnil njena vrata. Ker 
dolgotrajnemu pohodu investitorjev skozi institucije do 
pridobitve uporabnega dovoljenja še ni videti konca, so pozvali 
medije, naj njihovo plat zgodbe predstavijo javnosti.

Podobno zgodbo od lokacijskega 
preko gradbenega do uporabnega do
voljenja dajejo skozi vsi graditelji, le 
da je objekt v kraju že tako mračn
jaškega imena zaradi večletne za
puščenosti kot zaklet. Življenje v 
njem se je po postavitvi leta 1993 
odvijalo nekaj mesecev, potem pa se 
je proizvodnja zaradi zamakanja in 
drugih posledic nekakovostne gradnje 
selila nazaj v prvotne prostore 
Feniksa v Stari Cerkvi. Težko je reči, 
ali je vse skupaj vzrok ali posledica 
tedaj finančno vse bolj slabo sto
ječega podjetja, za katerega je tedanja 
SDK predlagala stečaj, a ga sodišče ni 
potrdilo. Narasli dolgovi so spravili- 
tako poslopje v Mrtvicah kot sedež 
firme v Stari Cerkvi pod bančno- 
hipoteko, tako da so kot mrtev kapital 
čakali na boljše čase. V letu 1996 so 
objekt v Mrtvicah novi najemniki za
čeli spreminjati v diskoteko in kot tak 
je Luxor poleti tudi odprl svoja vrata 
predvsem mladim. Ponovno je začel 
pridobivati na svoji vrednosti, podobo 
feniksa kot ptiča, kije po legendi vstal 
iz pepela, pa kazi predvsem dejstvo, 
da najemniki oz.investitorji nikakor 
ne morejo priti do uporabnega dovol
jenja. Najemniki oz. investitorji so 
medtem lepo vpeljali lokal, ki bi z 
uporabnim dovoljenjem imel precej 
višjo tržno vrednost, kot jo ima brez 
njega, zato jih je strah, da se na dražbi 
ne bi našel kdo, ki bi jim njihov trud 
in vložek speljal za majhen denar. 
Ključ do uporabnega dovoljenj in s 
tem večjega jamstva, da lokal tudi po

dražbi ostane v njihovih rokah, pa je 
bil vsaj trikrat zakopan pod priključek 
na magistralno cesto: vsaj toliko je 
bilo na upravni enoti v Kočevju zanj 
že izdanih gradbenih dovoljenj.
A investitorji tudi po izdaji zadnjega 
še niso prepričani, da ne bo še kje 
prišlo do kakšne intervencije, ki bo le
galizacijo objekta in dejavnosti 
postavilo pod vprašaj. Najstniki in 
zadnje čase vse bolj tudi povsem 
odrasli ljudje pod soji zabaviščnih re
flektorjev vidijo Luxor seveda v pre
cej drugačni luči in se ne ukvarjajo s 
tem, kdo stoji za njimi.

S. H.

Podjetnica leta 1992 in lastnica Feniksa 
Ana Dejanovič-Jankovič je na tiskovni 
konferenci v prostorih diskoteke Luxor s 
potrdili dokazovala, da ni bila nikdar 
obsojena za kazniva dejanja, da proti njej 
tii bila vložena pravnomočna obtožnica in 
da ni v kazenskem postopku. Zanikala je 
kakršno koli vpletenost v mafijske 
strukture, kar ji anonimno očitajo razni 
pamfleti. Verjame v to, da ima diskoteka 
Luxor svojega duha in sodeluje pri 
upravljanju diskoteke kot poslovna 
sekretarka ter kot soinvestitorka. 
Pretekle in sedanje zaplete pri izdajanju 
dovoljenj ter druge intervencije, ki so 
prispevale k njenenemu poslovnemu 
neuspehu, pripisuje "silam iz ozadaja", ki 
jih ne želi ali noče imenovati.

Gradbeno dovoljenje za priključek na magistralno cesto je bilo na kočevski upravni 
enoti prvič izdano že leta 1993, takrat za proizvodni objekt. Zaradi spremembe 
namembnosti je bilo maja 1996 izdano novo gradbeno dovoljenje, a je njegovo 
ustreznost še pred začetkom prekinila intervencija Direkcije RS za ceste. Popravljeno 
gradbeno dovoljenje je ugledalo luč sveta 4. oktobra letos, na podlagi tega pa se je 
začeto tudi z izgradnjo priključka, ki je trikrat dražji od prvotno predvidenega. 
Investitorji nezaupljivo čakajo na naslednjo intervencijo, ki lahko zaplete pridobitev 
uporabnega dovoljenja.



VOŠČILO SKB banke

Vsem strankam 
in poslovnim partnerjem 
SKB banke PE Kočevje, 

Agencije Ribnica ter ostalim 
občanom želimo, da bi v leto 
1997 vstopili polni novih 
moči, veselja in načrtov. 
Zahvaljujemo se vam za 

izkazano zaupanje v letošnjem 
letu ter vas vabimo, da z nami 

tako dobro sodelujete tudi v 
prihajajočem letu 1997. 

Obenem vabimo vse, 
ki bi želeli pridobiti informacije 

o pogojih poslovanja z banko, 
da se oglasijo v poslovni enoti 

SKB banke v Kočevju ali 
agenciji v Ribnici.

Vsem skupaj 
Srečno in Uspešno 

1997

m
IKI MIKAM.

PE KOČEVJE
Trg zbora odposlancev 18 
Tel.: 855-222

AGENCIJA RIBNICA
Kolodvorska ul. 9a 
Tel.: 861-117

% Vsem posComim partnerjem, # tar tgCi % 
i prispevati’z razumevanjem in poßudkmi pomagati |
•Vi

•v
%
•v

Sil!

•v •v •v
Vrav tato se

rasti in 
istre.no

priiatetiem 
06 prifutjajočUt

razvoju^ podjetja,
zahvaljujemo.

znancem,
tV̂ ter:Zo6^
praznitjfi Mimo vsem vetUjo

•V
k
Y
T
T

•v•v•v•v
•Vi

uspehov in 
prijateCjstih

.:t

zadovoljstva z upanjem na sipanje 'j.
? ^ n**** r ***,

vezi

DIMLES d.o.o
•V-V^-V-V-V-V-V-V*V'V-V*V-V'V-V-V-V*V*V-V*V-V'V'V'V'V-V-V

dobrih poslovnih rezultatov. -V

Kočevarjevi m

trgovina
prijetnih
oblačil

prijetna na pogled ...

prijetna na dotik .

prijetna tudi za denarnico.



MM

Sv. Miklavž je v spremstvu sv. An
tona, angelčkov in parkeljnov tudi 
letos obdaroval številne otroke. 
Večina je radost obdarovanja 
doživela šele v zgodnjih jutranjih 
urah, saj je Miklavž s spremstvom 
na dom prišel med sladkim otroškim 
snom. Nekaj najbolj pogumnih 
srečenežev pa je imelo priložnost 
Miklavža videti tudi v živo. V 
Hrovači, kjer so na miklavževanje

zaradi verske vsebine in hkrati 
poganske razuzdanosti postrani 
gledale tako povojne posvetne 
kot verske oblasti, so letos ta 
običaj obdarovanja hrovaški 
fantje ponovno oživili v tamka
jšnji gostilni. Vaški otroci in 
otroci bližnjega blokovsklega 
naselja so morali zbrati veliko 
poguma, da so se prebili mimo 
grozljivih parkeljnov, ki sojih 
za povrh še pobarvali z globi- 
nom po obrazih. A pred oblič
jem Miklavža jih je čakala ra
dost obdaritve, če so seveda

znali kakšno od molitvic. Tudi 
odrasli so prišli na svoj račun, le 
da so morali prej odgovoriti na 
kakšno ne preveč zapleteno 
vprašanje. Sv.Anton si je pri 

; številnih prisotnih napaberkoval 
celo košaro tolarskih bankovcev, 
ki bodo pokrili "potne stroške", 
da bo prihodnjič spet lahko prišel 

; ' med mladež. Prej pa bo seveda
prišel še Božiček oz. Dedek Mraz 

f; - ali pa kar vsak posebej. .

Razposajenosti parkeljnov ni ušla niti gostiteljica, ga. Andoljškova..

lil i>.
Odrasli so za darilo morali odgovarjati na nekatera vrašanja, 
ki so bila spravljena za paltnice Novih novic z barvno notran
jostjo nekoliko spotakljivih lepotic. Namig z višav o večji 
barvitosti časopisa smo v Novicah vzeli zares, o tiso o 
spotakljivi vsebini pa samo na znanje.....
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OB BOŽIČNIH IN 

NOVOLETNIH 
PRAZNIKIH

ponedeljek, l6.12.'96
20:00

torek, 17.12.96
16:30

četrtek, 19.12.'96
20:00

petek, 20.12.'96
9:30

16:00

sobota, 21.12.'96
19:00

ponedeljek, 23.12.'96
19:00

torek, 24.12.'96
14:00

16:00

petek, 27.12.'96
16:00

-18:00

Šeškov dom:
ALL CAP0NE ŠTRAJK TRIO - koncert moderne klasične glasbe

Kegljišče Gaj:
ŠPORTNE IGRE V KEGLJANJU - moški

Šeškov dom:
POREDUŠOV JANOŠ - monodrama, igra: Evgen Car

Šeškov dom:
MAVRIČNA RIBICA - lutkovna igrica za Vrtec Kočevje 

Kegljišče Gaj:
ŠPORTNE IGRE V KEGLJANJU - ženske

Šeškov dom:
DELAVSKA GODBA KOČEVJE, Božično novoletni koncert

Šeškov dom:
GLASBENA ŠOLA KOČEVJE, Božično novoletni koncert

Šeškov dom:
P0V0DNJAK IN MAKOV ŠKRAT - lutkovna igrica 
za OŠ Zbora odposlancev 
Mestna ploščad:
OBISK BOŽIČKA

Mestna ploščad:
Otroški brlogec z dedkom mrazom

Likovni salon:
OTROŠKI PORTRET IN MALA PLASTIKA - otvoritev razstave, 
kipar Ciril Hočevar

sobota, 28.12.'96
16-00 Mestna ploščad:

ZAKLJUČNA PRIREDITEV Z DEDKOM MRAZOM



ČRNA KRONIKA

UTOPITEV V JEZERU
24. novembra je bila v rudniškem jezeru 
najdena utopljena ženska. Ugotovili so, da 
je bila starejša občanka varovanka Doma 
starejših občanov Kočevje in da smrt ni 
nastopila po tuji krivdi.

S PALICO V OBRAČUN
24. novembra se je malo po drugi uri zju
traj vnel pretep pred diskoteko Jutro. 
Policisti so ugotovili, da je V.E. z glavo v 
obraz udaril D. M. ter z bratom pobegnil. 
Izsledili so ju v bližini, pri sebi pa sta imela 
palico, ki sta si jo sposodila pri bližnji hiši 
z namenom, da bi nadaljevala obračun. 
Nevarno orodje so zasegli in ju kazensko 
ovadili.

POKONČALI 7 PSOV
26. novembra so veterinarji ob sodelo
vanju ribniških policistov po romskih 
naseljih pokončali 7 potepuških psov, ki so 
predstavljali nevarnost za okolico.

ZAPELJAL JE ČEZ NOGO
29. novembra je na ribniško policijo prišel 
občan, ki mu je neznani voznik z osebnim 
avtom pri trgovini Vitra zapeljal čez nogo. 
Poškodovan ni bil, voznika P.S. pa so 
izsledili in ga opozorili na večjo previdnost 
pri vožnji med pešci.

ZABODENA V HRBET
30. novembra se je v kočevskem 
zdravstvenem domu oglasila občanka 
zaradi poškodbe z nožem. Z manjšim 
nožem jo je v hrbet med prepirom zabodel 
mož, ki bo zaradi povzročitve lažjih 
telesnih poškodb kazensko odgovarjal.

NEVARNA
RAZPOSAJENOST

3. decembra sta se med potjo v šolo na 
pločniku na Bregu prerivala dva otroka, 
vendar bi se njuna razposajenost kmalu 
tragično končala. Eden od njiju je porinil 
drugega na cesto v trenutku, ko je nasproti 
pripeljal avto in ga zadel z vzvratnim 
ogledalom. V kočevskem zdravstvenem 
domu so ugotovili, da na srečo ni huje 
poškodovan.

DIVJI LOV
3. decembra so kočevski policisti med 
kontrolo prometa naleteli na voznika s 
poginulo košuto. Divjad so predali 
lovcem, zoper voznika pa zaradi suma 
krivolova napisali kazensko ovadbo. 
Teden dni kasneje so policisti raziskovali 
primer krivolova v Kočevski Reki, tokrat 
pa so ovadili neznanega storilca.

STEPU STA SE ŽENSKI
11. decembra so policisti intervenirali v 
kočevskem stanovanju, kjer sta se 
pretepali dve ženski. R.R. in K.T. sta se 
stepli zaradi preobilice zaužitega alko
hola, pri čemer je bila R.R. bolj nasilna in 
je žalila celo policiste.

ZASPAL NA WC-JU
6. decembra je na WC enega kočevskih 
lokalov zaspal občan G.D. Ko so ga 
prebudili možje v uniformi, se je 
odpravil na počitek domov.

KONČAL POD MOSTOM
2. decembra je voznik I.D v Ortneku 
zaradi vožnje z neprilagojeno hitrostjo 
trčil v ograjo mostu, od koder ga je 
odbilo pod cesto. Na vozilu je napravil za 
900.000 tolarjev škode, poškodovanih pa 
ni bilo.

POZABIL NA AVTO
3. decembra se je na ribniški policiji 
oglasil G.M., ki je bil prepričan, da so mu 
ukradli Vuga izpred parkirišča pred 
blagovnico. Policisti so zadevo preverili 
in vozilo našli na sosednjem parkirišču 
pred restavracijo. Prijavitelj je pod 
vplivom alkohola pozabil, kje je parkiral

VLOM V KONTEJNER
4. decembra je B.J. prijavil vlom v konte
jner v Loškem Potoku. Neznani storilec 
je odstranil ključavnico in odnesel mo
torno žago Husqarna, brusilni stroj Bosh

in nekaj drugega orodja v skupni vrednosti 
170.000 tolarjev.

PREPIR PRED SODNICO
5. decembra je zaprosila za intervencijo 
ribniška sodnica za prekrške, ker je pred 
pisarno kršil red in mir občan Z.M.. 
Policisti so ugotovili, daje sodnica imela 
v postopku njegovega sina, pred prihodom 
policistov pa je poslopje zapustil.

JELKE SEKAL NA ČRNO
10. decembra so ribniški policisti obrav
navali sečnjo novoletnih smrečic brez do
voljenja. Smrečice so zasegli, storilca pa 
kazensko ovadili, ker je napravil za prib
ližno 35.000 tolarjev škode.
Večje število novoletnih smrek so nasled
nji dan zasegli tudi občanu iz Drage

POKLICAL TAXI IN 
IZGINIL
11. decembra je občan iz Ribnice naročil 
taxi iz Ljubljane, potem pa pred njegovim 
prihodom zapustil lokal. Voznik je bil 
oškodovan za 7.500 tolarjev. Naročnika so 
izsledili, za svoje dejanje pa se bo zago
varjal pred sodnikom za prekrške.

PREVIDNO S 
PIROTEHNIKO!
Izkušnje iz prejšnjih let kažejo, da se 
močno povečuje uporaba pirotehničnih 
sredstev, predvsem raznih raket in 
petard. Da ne bi prihajalo do nesreč, 
policisti opozarjajo na naslednje previd
nostne ukrepemporaba pirotehničnih 
sredstev je otrokom do 16. leta brez nad
zorstva starejših prepovedana; 
prepovedana je njihova uporaba v 
stanovanjskih naseljih,, zgradbah, pred 
strnjenimi hišami, bolnišnicami, domovi 
za starejše občane, šolami, pred zgrad
bami, v katerih so javne prireditve ter na 
mestih, kjer se nahaja večje število ljudi. 
Policisti bodo promet in uporabo 
pirotehničnih sredstev budno spremljali, 
v primeru kršenja gornjih omejitev pa 
ustrezno ukrepali.

ZUNANJE IN 
NOTRANJE ČIŠČENJE 

POLIRANJE

lili

Zahvaljujemo se za zaupanje in se priporočamo tudi v prihodnjem letu. ^o^ribnlšl^
SREČN01997! obvoznici



Družina Papež

ŽIVLJENJE
SKOZI
FOTOGRAFSKI
OBJEKTIV

Vse srečne družine so si med seboj 
podobne. Ne navzven, ampak po 
nekakšnem notranjem siju, ki veje 
iz vsakega posameznika, ki je član 
te družine. Toplina, spo
razumevanje brez besed, 
povezanost, že kretnje in mimika 
na obrazu so si podobne. Na žalost 
je takih družin vse manj, saj nas je 
gonja za denarjem in plehkobnim 
zunanjim bliščem popolnoma za
slepila. Seveda ne pomeni, da se je 
treba v življenju neodgovorno 
obnašati do denarja, le na pravo 
mesto ga je treba postaviti. Vsak 
človek bi moral zaslužiti natanko 
toliko, kolikor ga potrebuje za 
lastno preživetje in preživetje 
družine. Nič več - pa tudi nič manj. 
Tega principa se držita Janez in 
Mojca Papež: med tednom je treba 
trdno zgrabiti za delo, saj jima 
njun računovodski servis Mojca 
vzame veliko časa, večeri in 
vikendi pa so v celoti posvečeni 
družini in skupnemu hobiju - fo
tografiji. *

* V zadnjem letu sta bila s hčerko 
Anjo deležna precej pohval na razs
tavah fotografij tako doma kot v 
tujini...
- Janez: Letos sem razstavljal v Med
vodah, v Bohinski Bistrici, v 
kočevskem Likovnem salonu, v Fari 
(2x), v Radencih, v Suhi krajini ob 50- 
letnici Lovske družine Ambrus... Tudi 
hčerka je imela nekaj uspelih razstav,

tako v Luxemburgu kot na zadnji 
razstavi v Fari, ki je še vedno na 
ogled..- Mojca: Letos je bil Janez 
najuspešnejši fotograf kluba DIANA 
in dobil najvišje priznanje Diana s 
košuto. Tudi na Lovski razstavi v 
Kranju je dobil L nagrado, sodelo
val je na razstavi v Italiji ( z 
nazivom Vino, trta, življenje), dobil 
priznanje za svoje fotografije iz Srb
ske Omomoljice... Oba z Anjo sta 
dobila tudi priznanje od Društva fo
tografskih delavcev Slovenije.
- Janez: V Štanjelu sva z Anjo sode
lovala na EX TEMPORU : fotografi 
od vsepovsod se zberemo, 
požigosajo nam filme in dva dni 
imaš čas, da na temo KRAS narediš 
posnetke. Po določenem času nam 
filme poberejo in sami razvijejo, 
tako da oni prvi vidijo tvoje diapozi
tive. Oba z Anjo sva bila zelo 
uspešna: meni so sprejeli osem di- 
asov, Anji šest, jaz pa sem dobil 
celo diplomo.

* Ko sta se okrog leta 1980 spoz
nala, sta bila že prežeta s fo
tografskimi izzivi?
- Janez: Že od leta 1975 se ukvarjam 
s fotografijo. Zanjo me je navdušil 
Janez Černač, katerega imam še po 
tolikih letih za vzornika. On je že v 
tistih letih, koje bila oprema še zelo 
skromna, znal iz narave prek objek
tiva izvabiti čudovite slike. G. 
Černač me je na zelo topel, človeški 
in predvsem nesebičen način vpeljal

v fotografske skrivnosti, ki bi jih mar
sikdo med nami morda raje obdržal 
zase.
- Mojca: Mene je za fotografiranje 
navdušil Janez. Najprej sem se lepot, 
kijih lahko ujameš in ovekovečiš skozi 
objektiv, udeleževala bolj pasivno, ko 
pa sem se zadeve lotila resno , sem bila 
dokaj uspešna. Sodelovala sem na kar 
nekaj razstavah in morda bi se iz mene 
kot fotografinje še kaj resnega izcim
ilo, če ne bi prišle druge obveznosti v 
prvi plan: družina, otroci, služba... Še 
vedno imam rada fotografijo, vendar 
zdaj precej redkeje primem v roke fo
toaparat.
- Janez:... ga pa zato nesebično in brez 
ljubosumja privošči tako meni kot 
hčerama... Lahko rečem, da se brez 
podpore družine ne bi mogel ukvarjati 
s fotografijo, vsaj tako resno, kot se, 
ne... S tem je povezano tudi zanimanje 
za fotografijo najinih hčera, zaenkrat 
resneje Anje, pa tudi že mlajše Katje, 
saj imata že od malega možnost in vso 
podporo, da spoznavata lepote, ujete 
skozi objektiv...

* Je pa resno ukvarjanje s fo
tografijo tudi zelo drag hobby...
- Janez: Najin BIRO MOJCA je tako 
moj kot Anjin glavni sponzor. Že os
novna oprema za fotografiranje je dan
danes zelo draga, kakšne cene pa se vr
tijo okrog profesionalnih fotoaparatov, 
objektivov in drugih pripomočkov, si 
lahko vsak le misli... Ker mi fotografi
ranje pomeni zelo veliko, je vsak fi-



VAS INTERVJU

nančni vložek vanj 
smiseln: ne znam si 
predstavljati svojega 
življenja brez fo
tografiranja v naravi, iz 
katere črpam ves svoj “ 
navdih za bodoče mo
tive. Poleg nar
avoslovne fotografije 
me zanimajo še 
športna fotografija, 
krajina, človek
(mimika)...
- Mojca: Glede na to, da so fotografi 
neke vrste ambasadorji naše dežele, 
konkretno Kočevske, se kar malo 
čudno sliši, da si morata tako Janez kot 
Anja vse stroške financirati sama, mar
ne? Ne nazadnje potujejo fotografije s 
kočevskimi motivo po vsem svetu in 
marsikdo, ki sicer za Slovenijo še slišal 
ni, si ogleduje čudovite prizore iz 
kočevskih gozdov...

* Imate ambicijo postati tudi 
komercialni fotograf?
- Janez: Nikoli! Zame tisti fotografi, ki 
si služijo denar za preživetje s fo
tografijo, sploh niso fotografi v pravem 
pomenu besede. Motiv za nastanek 
slike mora priti iz človeka, ne pa iz ma
terialnega interesa. Kaj vse sem že 
doživel, ko sem ure in ure potrpežljivo 
ždel kje sredi gozda in čakal na svoj 
model (srno, veverico ali medveda...)! 
Teh reči se ne da meriti z denarjem, 
kdor pa jih sam ne občuti, sploh ne ve, 
o čem govorim... No, vsekakor imam 
motiv doseči na podlagi točk, ki so 
pogojene s številom in "težo" razstav, 
naziv mojstra fotografije. Točk za kan
didata mojstra se mi bo - upam - kmalu 
nabralo zadostno število, potem pa 
imam večje možnosti tudi za prido
bitev statusa samostojnega delavca v 
kulturi.

* Na kakšen način pa se udeležujete 
razstav?
- Janez'. Na razstave lahko pošlje svoje 
fotografije vsak, ki si želi svoje fo
tografije pokazati širšemu krogu ljudi.

00000000000000000
g ROŽE
0 Rože na travniku cvete,
0 rože v vazi vene.

- Mojca\ Zdaj jo bolj 
zanimajo glasba, ples, 
pisanje pesmi... Zlat 
otrok je, zanjo sploh ne 
vemo, da hodi v šolo: 
vse brezhibno opravi 

s sama... Tudi Anja ne 
zaostaja za njo po svoji 
odgovornosti, tudi ona 
rada pleše in poje. 
Glasbo imamo vsi pri 
hiši zelo radi, obe dek
leti pa tudi aktivno 

jjjl sodelujeta že štiri leta pri kočevskem 
0 cerkvenem Mladinskem pevskem
g zboru.
0 - Janez', ker smo vsi tako vneti za 
0 glasbo, so me ostali člani družine 
g prepričali, da grem z njimi v petek 
0(13!) na koncert v Ljubljano na Caught 
0 in the Act... S fotografskim apartom v 
0 roki bom laže zdržal, saj moram priz- 
0 nati, da kljub moji veliki ljubezni do 
0 glasbe nisem ravno vnet za to zvrst.

0
0 Knjigovodske storive opravljata 
0 kar v spodnjih prostorih svojega 
g doma na Podgorski. Kako vama

0 Pomladi cvetijo,
0pozimi spijo.
0
0 Rože so bogastvo pomladi 
g in ne lačni kravi.
0 Rože dišijo,
0 ne smrdijo.
0
g Rože govorijo: “Ne trgajte nas! ’
0 a mi ne slišimo rože glas.
0 Odtrgajmo spominčico 
0 za mnašo malo vazico.

0 Katja Papež* ** USpe razmejjti poslovno življenje od
00000000000000000 družinskega?

Seveda pa ni nujno, da ti komisija, ki Janez: Če se le da tako, da pozno
vse slike pred razstavo oceni, tudi 
sprejme.V zadnjem času tudi sam 
sodelujem kot žirant: nazadnje sem 
sodeloval v komisiji za ocenjevanje 
v Škofji Loki.

* Vajini hčerki Anja in Katja že 
stopata po vajinih začetniških 
stopinjah...
- Janez: Za Anjo bi lahko mirno 
trdil, da si je svojo fotografsko pot 
že začrtala, saj ravno to soboto 
začenja s pripravami za sprejem na 
fotografsko šolo v Ljubljano, saj v 
letošnjem šolskem letu končuje osmi 
razred. Za Katjo pa bomo še videli: 
zelo rada hodi z mano po fotograf
skih poteh, marsikaj tudi sama 
ujame v objektiv, je pa le še vedno 
premlada (10 let), da bi se resneje 
obremenjevala s fotografijo.

popoldne izključimo računalnike, ki za 
ponovni zagon na srečo potrebujejo 
vsaj pol ure. Tegob in problemov, ki 
jih imamo vsi, tako mi kot naše 
stranke, predvsem s plačilno nedisci
plino, pa se človek težko znebi. Kljub 
temu mi ni žal da sem pred leti pustil 
desetletno delo na kočevski davčni up
ravi in se pridružil ženi pri vodenju kn
jig, saj se prav dobro dopolnjujeva. Na
jraje se vsi skupaj čez vikend 
umaknemo na Mačkovec, kjer imamo 
bolj hišo kot vikend, a brez hišne elek
tronske krame. Tam se res spočijemo, 
se rekreiramo ali pa si poiščemo mo
tive za najboljše fotografije.

Veliko poslovnih uspehov, uspelih fo
tografij ter osebne in družinske srtče 
vam želimo tudi v novem letu 1997!

Darja D. Hafnar
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Zahvaljujemo se vam za zaupanje 
v minulem lelu ter vas v novem lelu 

pričakujermio s se večjo izbiro in ugodnosM

RESTAVRACIJA
i

IDEAL CENTER, tel.: 861-530 
Nudi: malice

kosila
hrano po naročilu 
pizze 
hot dog 
hamburger 
vročo čokolado

0 POROČNA KOSILA 
0 SLAVNOSTNE 

VEČERJE 
0 SREČANJA 
(OBLETNICE MATUR, 
VALETE)

SREČNO NOVO LETO

ŽAGAR TRGOVINA d-0.0.
Trgovina z ortopedskimi in medicinskimi pripomočki
Livold 27 A, Tel,- Fax.: (061) 854 534
Delovni čas: od 9 do 18 h
ob sobotah od 9 do 12 h mmemmmsobotah od 9 do 12 h - - ------------

I ....... ,  n. , r v^^A111111nnrr        ........................................

VEDNO OB NOVEM LETU VOŠČIMO ZDRAVJA IN SREČE

Zg|^yiLNI ČAJI MATIK ZELIŠČNI BONBONI / \ 
MASAŽNI APARATI / GRELNI PROGRAM MERINOS 

IZDELKI ZA USTNO HIGIJENO ENDOVITAL SOBNO KOLO/
PROGRAM ZA NEGO NOHTOV WILKINSON KOSMODISK >

_S"
..........:?]/.

MERILNIKI KRVNEGA TLAKA ANATOMSKI VZGLAVNIKI 
ZELENA ZDRAVILA ENERGIJSKA MAJICA VIBROSER 
AKUSTIMULATOR IGRAČE IN IZDELKI ZA NAJMLAJŠE

POKLONITE KOŠČEK ZDRAVJA TUDI SVOJIM NAJDRAŽJIM

HONEY MOON
modi&tin

TRGOVSKI CEMTER
Movi Irf] I, Movo meslo
tel. 068/324-222 in 323-169 

Nudimo vam:

• izdelovanje in posojanje poročnih oblek, ki jih 
prilagodimo stranki
■ posojanje oblek za maturo, obhajilo, birmo in ostale 
svečane priložnosti
• rokavice, konfeti, tančice

Žaga 
Predelava 

in obdelava lesa

Bktc 12 ;|
Dolenja vaš

sHLi
.«p

i

■ CPI
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ODKUPNE CENE FRANCO^ 
KAMIONSKA CESTA: 

SMREKA L 
SMREKA II. 
SMREKA III. 
PROBAJJAo A

ZOBEC
_______ E. ...

Mxsfm&lefon: 
FÄ >m&ll864-070 

11864-071
flf

‘tm» telefax:
864-071

*i “7

CMMD Pđ-BMOVMU
15.000 SIT
10.000 SIT 

7.000 SIT
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Japonska vladna organizacija za promocijo uvoza je 
sredi novembra pripravila enotedensko promocijo 
slovenskega gospodarstva v Tokiu. Na njem je s posre
dovanjem obeh zunanjih ministrstev in gospodarskih 
združenj sodelovalo s svojo ponudbo 30 slovenskih 
gospodarskih in turističnih podjetij, ki so v trgovsko- 
poslovnem središču SUN CITY imeli na razpolago 200 
m2 prostora. Koordinator promocije je bil pred
stavnik podjetja Comnet Global Miran Skender iz 
Kočevja, ki službuje v Tokiu in je dober poznavalec 
tamkajšnjih gospodarskih in političnih razmer. Pro
mocije sta se udeležila tudi njegov sin, sicer študent 
Rado, ter Frank Žnidaršič, učitelj iz Ribnice, ki je 
posnel tudi pričujoče fotografije.

Promocija Slovenije je potekala preko konferenc (tudio 
video konference s Slovenijo) in poslovnih srečanj, k 
pristnejšemu stiku z Japonci pa je veliko prispevala razs
tavljena suha roba in seveda Ribn’čan Urban s krošnjo, za 
katerim so se ozirali tudi po tokijskih ulicah.
Na raznih promocijah postaja suha roba že nepogrešljiv 
razpoznavni znak Slovenije v svetu, v tokijskem 
poslovno-trgovskem centru pa je prisotna tudi v stalni tr
govini s slovenskimi proizvodi, tako da postaja v tujini 
tudi tržno zanimivo blago. Z elektronskimi in drugimi vi
soko tehnološko razvitimi proizvodi nasičeni potrošniki 
so se namreč tudi na Japonskem začeli ozirati za 
kvalitetno obdelanimi naravnimi materiali, med katerimi 
so jim posebej blizu lesene miniature. V prihodnjem letu 
bo suha roba skupaj z drugimi kvalitetnimi izdelki 
ponovno prišla med Japonce, saj bo na velikem sejmu 
G/oba/ Vision expo '97 Slovenija sodelovala z enonad
stropno brunarico s preko 180 m2 uporabne površine, ki 
bo po razstavi dobila stalno mesto v japonskem mestu 
Sendai.

Rib'nčan Urban povsod po svetu vzbuja zanimanje. Ni še dolgo 
tega, ko smo v Novih novicah objavili podoben posnetek iz 
Londona.

Japonec si pred ribniško stojnico pomerja slamnat klobuk, za 
katerega seveda ni dileme, za kaj se uporablja. Več težav je imel 
nek drug obiskovalec, saj si je z nazobčanim aluminijastim 
delom lesenega kladiva za zrezke začel masirati ude. Prijazno so 
mu razložili pravo namembnost kladiva in ga seznanili z za 
masažne namene primernejšimi lesenimi kroglicami. Obiskovalce 
iz bližnjega mega nakupovalnega centra so najbolj navdušili 
miniaturni ribniški pušeljci in razni obeski, saj najbolje izražajo 
japonsko mentaliteto: majhnost, kvaliteto in uporabnost. Se 
zanimivost: Japonci imajo rešetu podobno napravo tudi v svoji 
tradiciji, vendar z njim niso ločevali zrnja od plev, ampak so na 
njem sušili ribe.

Frank Žnidaršič se je med bivanjem v Tokiu prepričal, da se 
Japonci vračajo k naravnim materialom in da znajo ceniti 
kvaliteto.

D. in S. H 
foto J. Ž.
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LJUDSKA UNIVERZA 
KOČEVJE

TZO 30, TEL. 851-262, 855-583

Želi vsem svojim slušateljem, poslovnim 
partnerjem in občanom prijetno preživetje 

prazničnih dni,
v prihajajočem letu 1997pa veliko 

osebne sreče in zadovoljstva. 
SREČNO!

Kolektiv Lljudske univerze Kočevje

DROGERIJA , !
Marija Petek, Kolodvorska 9A \MI
Ribnica, tel. 861-792

Kaj, ko si letos ne bi 
belili glave z 

obdarovanjem?
Pri nas boste brez težav 
našli pravo darilo zase 
ali za najdragocenjšo 

osebo!

VABLJENI
na promocijo vrhunske 

švicarske kozmetike
LA PRAIRIE in JUVENA 
20.12. od 10.-19. ure. 

STROKOVNI NASVETI IN 
PROMOCIJSKE CENE!

SERVIS - TRGOVIMA
Reška c. 10 a, Kočevje Tel. 855-292, fax 855-293 
Pooblaščeni prodajalec in serviser za FORD-ova vozila

Poslovni sistem Mercator 
PC TRGOPROMET Kočevje 

Ljubljanska 18 d. d.

Cenjene stranke obveščamo, 
da je prodajalna Obutev preseljena v prodajalno

Tkaninana na TZO 49.
Nudimo vam:

pestro ponubo ženskih salonarjev smučarske komplete, rokavice, bunde

športno ubutev moško in žensko spodnje perilo 

copate jeans WAM PUN 

usnjeno galanterijo plastični prti

VESELE PRAZNIKE IN SREČNO NOVO LEt01997!



INTERVJU Z NAŠO FOTOGRAFINJO ANJO PAPEŽ
Člani novinarskega krožka OŠ Ob 
Rinži smo naredili intervju z Anjo 
Papež, učenko 8. razreda, ki je na 
mednarodni razstavi mladinske fo
tografije v Luxemburgu dosegla izre
den uspeh. V kategoriji barvne fo
tografije je sodelovala s štirimi fo
tografijami, za eno pa je prejela tudi 
nagrado. Njeni diapozitivi so že odpo
tovali v Indijo, s svojimi deli pa bo 
sodelovala tudi na rzstavi v Teheranu. 
To je doslej največji uspeh katere
gakoli fotografa z našega področja. 
Kot osmošolka pa je verjetno tudi na
jmlajša fotografinja, ki je osvojila 
naslov Fotografa II. razreda.
Najprej smo si ogledali njene fo
tografije, s katerimi je sodelovala na 
razstavi v Luxemburgu. Njeno pre
tanjeno doživljanje narave nas je 
takoj navdušilo in seveda smo o 
njenem hobiju želeli zvedeti nekaj več.

* Kdaj si se pričela ukvarjati s fo
tografijo?
- Resno sem se s fotografijo pričela uk
varjati šele pred dvema letoma.

* Kdo te je navdušil za ta hobi?
- Navdušil me je moj oče, saj je to tudi 
njegov hobi in tudi sam je dosegel naziv 
Fotograf I. razreda.

* Kaj te za fotografiranje najbolj 
navdihuje?
- Najraje fotografiram naravo. Se posebej 
so mi všeč slapovi, doline, gore... Fo
tografiranje ljudi mi ni najbolj pri srcu, 
rada pa fotografiram tudi živali.

* Kateri del dneva je najbolj 
primeren za fotografiranje?
- Najraje fotografiram popoldne, saj je 
takrat najboljša svetloba.

* Ali fotografiraš vsak dan?
- Fotografiram samo ob nedeljah.

* Ali fotografiraš sama?
- Ponavadi gre z menoj oče, ki mi po
maga najti dober motiv. Hkrati je tudi 
moj mentor. *

* Za fotografiranje je potreben tudi 
dober fotoaparat. Katerega

uporabljaš ti?
- Moj prvi boljši aparat je bil FUJI 95, 
sedaj pa uporabljam MINOLTO.

* Ali si že imela samostojno razstavo?
- Da, razstavljala sem že v Kočevju, Rib
nici in v novi banki v Vasi pri Fari. Ena 
izmed mojih fotografij pa bo objavljena v 
koledarju za leto 1997.

* Kakšni so tvoji načrti za prihodnost?
- Odločila sem se, da bom vstajala bolj zgo
daj in fotografirala gozdne živali.
* Je tvoje nadalnje šolanje povezano s 
tvojim hobijem?
- Ja, šolanje bom nadaljevala na fotograf
ski šoli.

* V čem je skrivnost dobre fo
tografije?
- Zelo pomembno je, da imaš mirno roko. 
Preden pritisneš na gumb, zajemi sapo, 
da se umiriš. Zelo pomembni so tudi 
svetloba, položaj in pa seveda dober mo
tiv.

Anja je tiha in skromna deklica in večina 
nas za njene uspehe sploh ni vedela, 
čeprav obiskujemo isto šolo. Ponosni 
smo, da je med nami taka umetnica in 
želimo ji kar največ uspelih fotografij.

Eno od Anjinih barvnih fotografij, s 
katero je sodelovala na razstavi v Luxem
burgu, objavljamov čmo-beli tehniki 
tudi na koledarju Novih novic.

Intervju z gospodom Brunom Urhom

VELIKO IN NOVO IGRIŠČE BO 
ZRASLO OB NOVI KNJIŽNICI
Gospod Bruno Urh je mlad, 
uspešen kočevski arhitekt. Tudi 
on je pred leti obiskoval našo šolo 
in ko smo ga poprosili, da nam 
odgovori na naša vprašanja, je 
to prav rad storil.

* Tudi vi ste preživljali svojo mladost 
v Kočevju. Kaj menite o preživljanju 
prostega časa današnje mladine?
- Mislim, da danes mladi preživljajo 
prosti čas nezdravo. Televizija in 
računalniške igre, pri katerih preživite 
večino prostega časa, ne vzpodbujajo niti 
ustvarjalnosti niti telesne aktivnosti. Za 
to so krivi vaši starši, ki nimajo dovolj 
energije, da bi vas seznanili z zan
imivostmi preprostega sveta.

* Kakšna so igrišča v Kočevju, vemo. 
Ali imate vi morda kakšne zamisli, 
kako bi se dalo igrišča bolje urediti in 
vzdrževati?
- Za igrišča v tujini poskrbijo lokalne 
skupnosti (npr. starejši v ulicah) ali pa tr
govci, ki postavijo pred prodajalne ra
zlična igrala, da privabijo kupce. Mestni 
veljaki postavijo in vzdržujejo igrišča v 
centru mesta, v Kočevju smo začeli uva
jati red tudi na tem področju. Uredili smo

Trg sv. Jerneja. Kar poglejte, koliko 
rolerjev je zdaj tam.
Zdaj prihaja na vrsto kavarna in park 
pred njo, kjer bo gotovo prostor za 
otroke in primerna igrala. Na 
vzdrževanje igrišč pa nimam vpliva.

* Se nam morda obeta kako novo 
igrišče?
- Veliko in novo igrišče bo zraslo ob 
novi knjižnici na Ljubljanski cesti, kjer 
bo otrokom namenjen kar cel park s 
tribunami. Tam bodo možne tudi na
jrazličnejše prireditve. Otroci se boste 
tako lahko po obisku knjižnice še do
datno sprostili ali pa počakali starše v 
sebi primerni in prijetni družbi.

* Ali lahko vplivate na pristojne, da 
se bo to zares zgodilo?
- Projektiram novo knjižnico, zato sem 
za igrišče pred njo z veseljem odgov
oren tudi sam.

Gospod Bruno Urh, še veliko tako 
lepih zamisli vam želimo in stiskamo 
pesti, da se ne bo kje kaj zataknilo!

Katja TURŠČAK, 7.a



ALTERNATIVA

Milka Ožbolt

PO
ZDRAVJE
V PREZID
Ste že kdaj pomislili, da bi si 
poiskali kakega dobrega zdravitelja, 
da bi vam dobro uravnati ude, vam 
povedal, kaj vas muči, kaj storiti, da 
bo vaše počutje bistveno bolje, da 
boste kot po čudežu ob glavobol, 
depresije in travme, čir na želodcu, 
morda vas bodo ozdraviti celo vaših 
ljubezenskih muk in srčnih ran...? 
Bilo bi prelepo, če bi bilo le res! In 
verjeti ati ne, za mnoge tudi je res!

V zadnjih letih se je alternativna 
medicina pri nas tako razmahnila, 
da človek preprosto dvomi v 
nadnaravno moč tolikih 
posameznikov in posameznic med 
nami... Se posebej sem postala 
skeptična do takšnih in drugačnih 
zdraviteljev od takrat, ko mi je neka 
mlada trgovka v neki ljubljanski 
trgovini mimogrede povedala, da je 
njena kolegica ob službo, da pa 
dosti bolje živi kot prej, saj se je 
začela ukvarjati z alternativno 
medicino...

MILKA IZ PREZIDA
Že kar nekaj vode je preteklo, odkar so 
od blizu in daleč začele do nas 
prihajati hvale o Milki Ožbolt iz 
Prezida (R Hrvaška), o njenemu daru 
za zdravljenje še tako hudih bolezni, o 
njenih čudežnih rokah, ki z masažo 
delajo čudeže, o njenih očeh, s 
katerimi vidi vate in zna točno 
povedati diagnozo bolezni...
Najprej se na te govorice nismo 
preveč ozirali, misleč, da gre za muho 
enodnevnico in da so pač že časi taki, 
da ljudje potrebujejo tolažbo in 
verjamejo tistemu, v kar sami hočejo

verjeti, ne glede na kruto realnost. Ko 
pa govorice kar niso hotele ponehati 
in ga od mojih znancev in prijateljev 
skoraj ni, ki ne bi Milke vsaj enkrat 
obiskal in bil - PRAVILOMA!- nad 
njo naravnost očaran: kako je
prijazna, kako ima v sebi toliko 
pozitivne nergije, da se je vsak lahko 
naleze, kako zna naravnati hrbtenico, 
da si kot prerojen, kako do pičice 
točno postavi diagnozo, pa te gleda le 
v oči...

OBISK
Ko smo se končno le odločili, da jo 
obiščemo, smo bili - po predhodnem 
telefonskem dogovoru - v dobre pol 
ure pri njej, v Prezidu. Milka Ožbolt 
je prijazna, na pogled še zelo čedna in 
simpatična petdesetletnica, rojena 
Prezidčanka. O svojih zdraviteljskih 
sposobnostih ne govori rada, še 
posebej za medije ne. Je pač skromna 
upokojenka, ki se je zaradi 
zdravstvenih težav po 28 - letih dela v 
trgovini predčasno upokojila, doma 
pa še vedno, kot že celo svoje 
življenje, obdeluje polja, skrbi za 
živino, še posebej rada za konje, ki so 
njena ljubezen. Ttiste redke trenutke,

ki si jih vzame zase, rada preživi v 
naravi, se sprehodi po gozdu... In ima 
zelo rada Prezid. Kjerkoli je že bila, 
vedno ji je zaigralo srce, ko je s hriba 
uzrla rodni kraj...
Ko smo sedeli v njeni topli kuhinji in 
so se ji okrog nog motali njeni vnuki, 
nam je predlagala, naj raje govorimo z 
njenimi pacienti, ki jih ima od 
vsepovsod. Pa ne samo iz Hrvaške in 
Slovenije, tudi iz Nemčije, Avstrije, 
Švice... so se že zatekli ljudje k njej po 
pomoč. In jo tudi dobili, kolikor je bilo 
v Milkini moči. V njeni moči pa je bilo 
dosti in več, vsaj tako kažejo govorice 
in pričevanja, čeprav sama ne bo 
nikdar in nikomur 'priznala’, da 
zdravi. O tem, ali se ljudje po obisku 
pri njej res počutijo bolje, vedo le oni 
sami. In ker se, to povedo drugim, 
tako da se dober glas širi v deveto vas. 
Ljudje pa, ki so najstrožji sodniki in 
razsodniki, že vedo, komu velja 
zaupati! Torej na tem res mora nekaj 
biti!
Namen našega obiska ni bil, da bi se šli 
razosodnika niti bolnika. Preprosto 
smo prišli pogledat gospo, ki je hotela 
ali ne, postala javna last velikega 
števila Ribničanov.



V nadaljevanju vam predstavjamo nekaj Milkinih 
Življenjskih izkušenj in modrosti:

* Od kdaj se zavedate, da imate posebno, 
zdraviteljsko moč?
- Milka: Pravzaprav nas je že mama, ki je bila doma iz 
Raven na Blokah in seje leta 1929 primožila v Prezid, učila 
določenih prijemov, saj je njena družina to posebno znanje 
in talent prenašala iz roda v rod. Od štirih sestra (edini brat 
je žal že pokojni) imamo vse nek poseben dar , dar narave, 
ki se ne da naučiti: ena sestra ima končane tri doktorate in 
ima v Avstraliji, kjer živi, svojo ordinacijo, kjer se ukvarja 
s kiropraktiko, pa tudi druga in tretja sestra sta nadarjeni. 
Pri nas je bila ta sposobnost od nekdaj prisotna v družini, 
samo ukvarjali se z njim nismo tako intenzivno kot zdaj.

I

I g

V petek, 13. 12. Je odprla vrata 
nova

Zlatarna In draguljarna
I KARAT

v Komercialnem centru IDEAL na 
Kolodvorski 9A v Ribnici.

* In kdaj ste se začeli z zdraviteljstvom bolj aktivno 
ukvarjati?
- Milka: Resnici na ljubo sem svoj dar uporabila šele takrat, 
ko je imel mož (sicer izredno simpatičen in zagotovo zelo 
pozitiven!- op.av.) težave s hrbtenico. Bilo je leta 1970 in 
sestra iz Avstralije, ki je bila na obisku, mi je pokazala 
osnovne masažne prijeme, da bom znala možu olajšati 
bolečine. Podučila meje tudi o anatomiji človeka, kasneje 
pa sem se še sama lotila študija človeške anatomije. Potem 
so začeli ljudje sami prihajati, najprej od blizu, potem pa se 
je glas razširil na celo Hrvaško, Slovenijo in širše... Zelo 
rada pomagam ljudem, nikogar, ki meje prosil pomoči, še 
nisem zavrnila.

* Kaj bi svetovali oz. sporočili našim bralcem?
- Milka: Pri nas živimo v naši hiši tri generacije oz. 10 
ljudi: midva z možem, dva sinova z ženama in štirje vnuki. 
Sami vidite, da se zelo dobro razumemo. Svetujem 
strpnosti in razumevanja. Naj se vsaka snaha zaveda, da bo 
tudi ona kmalu tašča... Ljudje se premalo zavedamo, da v 
bistvu živimo le eno leto: pomlad, poletje, jesen in zimo. To 
je naravna zakonitost človeka, žal pa se marsikdo ne 
zaveda, da ima vsako od štirih obdobij svoje zakonitosti, ki 
jih mora pameten človek upoštevati: poletje in jesen ne 
gresta skupaj, se pa da marsikaj narediti s tolerantnostjo in 
strpnostjo...

* In še za konec...
- Milka: Vsem svojim prijateljem, znancem in pomoči 
potrebnim (mnogi med njimi so moji dragi prijatelji) 
želim miren Božič in srečno novo leto 1997. Upam, da jim 
bo zdravje dobro služilo, kar pa je vsaj delno odvisno tudi 
od vsakega posameznika.

Darja D. Hafnar

VABIMO VAS,
CENJENI KUPCI IN OBISKOVALCI 

DA SVOJO NOVO ZLATARNO 
OBIŠČETE ČIMPREJ, SAJ JE ZDAJ 

PRAVI ČAS ZA NAKUPE.

■

VAŠO ZLATARNO IN DRAGULJARNO
ODLIKUJEJO:
♦ najugodnejše cene
♦ v decemru promocijski 7% popust
♦ velika izbira zlatega in srebrnega 
nakita ter ročnih ur
♦ izdelki z briljanti, biserni nakit
♦ vrhunska izdelava po naročilu
♦ kakovostna popravila zlatega nakita
♦ graviranje
♦ svetovanje ob nakupu

VSI IZDELKI, KUPLJENI V KARATU, 
IMAJO GARANCIJO ZA ČISTOST 

ZLATA

Vaša nova z/a tarna /n c/ragu/farna 
MRArJe prav/ b/serče/i.

Prepričajte se sami!
\ . .7 *

Del. čas.: od 8. do 12. in od is.do 19. ure 
sobota od 8. do 13. ure.
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Predsednik Združenja 
podjetnikov Kočevske 
dipl.O ing. Anton Piškur.

Združenje podjetnikov Kočevske si je za svoj 
gala dobrodelni prednovoletni ples izbralo 13. 
december, ki je kljub provokativnemu datumu 
ali prav zaradi njega lepo uspel. V gostišču 
Tušek se je iedlo izbrano, izbran je bil tudi 
kulturni program, izkupiček pa je bil 
razdeljen med Gimnazijo Kočevje, Društvom 
diabetikov Kočevje in ZPK.

Za dobrodelni prispevek 5000 tolarjev na osebo 
so gostje lahko spremljali nastop svetovnih 
plesnih prvakov Jane Gradišar in Rokija Česna. 
Na saksofon in kitaro sta zaigrala člana RTV Big 
Banda Tadej Tomšič in Milan Ferlež, s petjem so 
razveseljevale pevke skupine Trenutek iz 
Ribnice. K slavnostnemu vzdušju so prispevali 
gimnazijci z izbranimi besedili, za dobro 
razpoloženje pa ansambel Selekcija. Gostje so 
bili postreženi s tlačenko, puranom, lovsko 
štruco, raznimi prilogami in sladico. Prostovoljne

Svetovna plesna prvaka v elementu...

prispevke, ki so se zbirali tudi s 
prodajo umetniških del znanih 
kočevskih likovnih ustvarjalcev, bo 
Gimnazija porabila za računalniško 
opremo Internet, diabetiki za nabavo 
aaprata za merjenje žilnih tlakov, 
združenje podjetnikov pa za osnovno 
delovanje.

OBISK AVTO KLUBA TUDI DRUŽABNI 
DOGODEK

Ponudbo zdaj že leto in pol dobro 
vpeljanega AVTO KLUBA v 
ribniški obrtno industrijski coni 

I je v začetku decembra zaokrožil 
nov gostinski objekt, bistro PUB. 
Popestril je vse bolj živahen utrip 
cone, v bistroju pa bodo stranke 
lahko počakale tudi med opravljan
jem vzdrževalnih del na svojem 
vozilu.

AVTO KLUB je svojo dosedanjo de- 
j javnost digatalnega centriranja koles, 
menjavanja avtoplaščev in drugih 
vulkanizerskih del, menjave olja ter zu
nanjega in notranjega čiščenja vozil 
dopolnil še z izdelavo in montažo 
izpušnih sistemov. Celodnevnemu 
delavniku, ki vključuje tudi soboto, so 
dodali še nedeljski obratovalni čas do

13. ure, tako da bo vse številčnejšim 
obiskovalcem AVTO KLUBA vsak dan 
v tednu zagotovljena kvalitetna nega in 
vzdrževanje vozil. Bistro PUB je še 
posebej dobrodošla pridobitev za 
stranke v tem hladnem zimskem vre
menu, ko je treba vozilo strokovno pri
lagoditi zimskim voznim razmeram. 
Vsem voznikom želijo srečno in varno 
vožnjo v novem letu 1997.

avto
klub

informacije Ql naročita
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POTAPLJAŠKO DRUŠTVO

PONIREK
SE PREDSTAVLJA!

V letu 1996 je bilav okviru 
društva zelo dejavna sekcija za 
izobraževanje. S ciljem pridobi
vanja novih članov je orga
nizirala dva tečaja potapljanja, 
tako da sedaj društvo šteje 45 
članov. Nekaj starejših članov pa 
je napredovalo v višjo kategorijo.

Društvo s svojo dejavnostjo 
pokriva območje kočevske občine, 
kjer že tradicionalno sodeluje v 
čiščenju reke Rinže,kočevskega 
Rudniškega jezera in reke Kolpe. 
Smo pomemben član Telesno- kul
turne organizacije, saj sodelujemo 
pri organizaciji in izvedbi vseh vod
nih aktivnosti v Kočevju, npr. kot 
sta Državno prvenstvo v triatlonu 
ter plavalni prireditvi Kaveljci in 
korenine. Ponosni smo, da nam je 
Slovenska plavalna zveza v okviru 
25. obletnice SPZ kot mlademu 
klubu zaupala organizacijo 
'Slovenskega potapljaškega tabora 
'96 - Kočevje' na Rudniškem jezeru.
V poletnih mesecih smo na otoku 
Krku kar nekajkrat organizirali 
potapljanje, opravljenih je bilo 
preko 200 stažnih potopov, pred
vsem z novimi člani društva.
Aktivno smo vključeni v dejavnost 
zaščite in reševanja pri občinskem 
štabu Civilne zaščite in sicer z enoto 
"potapljač - reševalec", katera šteje 
5 članov in je usposobljena za 
reševanje v najtežjih razmerah.

Ob koncu potapljaškega leta 
1996 se zahvaljujemo vsem, ki 
ste nam pomagali s finančnimi 
ali materialnimi sredstvi, s svo
jim znanjem ali pa dobro voljo.

Želimo vam vesele Božične 
praznike in srečno Novo leto 

1997!
Aleš Jerše

ROKOMETNO SLAVJE 
KRONANO Z ZMAGO
V dvorani Športnega centra Ribnica 
se je 11. decembra zbrala vsa 
rokometna srenja od blizu in daleč na 
počastitvi 40. letnice RK Inles. V 
večurnem programu so sodelovali 
tako veterani kot najmlajši, po 
slavnostnem delu pa je članska ekipa 
v prijateljski tekmi presenetljivo 
ugnala najboljšega med najboljšimi - 
celjsko Pivovarno Laško.
Dobro so začeli že ribniški veterani, ki so 
premagali vrstnike iz Kozine z 23:15. V

kategorijah. Klub letos po lanskem 
neuspehu začenja znova v upanju, da bo s 
strokovnim vodstvom premostil v preteklih 
letih nerešljiv problem - menjavo generacij. 
Upanje so domači uresničili le nekaj 
trenutkov kasneje, ko so z golom v zadnjih 
sekundah premagali za razred boljše 
Celjene, med katerima sta tudi Ribničana 
Tomšič in Lapajne.

foto Mohar

nadaljevanju so najmlajši rokometaši 
predstavili ribniško rokometno šolo, ki jo 
priznani ribniški rokometni trenerji 
trenutno izvajajo tudi po raznih klubih 
Slovenije. Slavnostni govornik, 
predsednik RK Inles Ribnica Pavel 
Hočevar se je spomnil rokometnih 
začetkov in pomembnih posameznikov, 
ki so s svojim zanesenjaštvom ustvarjali 
ribniško rokometno zgodovino. Posebej 
je bila pomembna generacija, ki je po 
letu 1975 deset let držala klub v samem 
slovenskem vrhu. Kljub vzponom in 
padcem se je ves čas kvalitetno delalo z 
mladimi, saj imajo za Celjani daleč 
največ republiških naslovov v vseh

:SPORTNA 
ZVEZA 
KOČEVJE ■ 

SZTKO

/

/

Zeli vsem športnikom ter 
ljubiteljem športa in 

rekreacije obilo uspehov in 
športne sreče v novem letu 

1997!
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Zahvalji 
vabimim ia o 

Sodi
^otoicu?

Si KGZR vaš partner in najboljši sosed

Poje. ^una/uee 2 J

t'i vsak petek, soboto, 
nedelo odojek na žarul 
'i!, po naročilu tudi med 
tednom -spečemo tudi 
jagenjčka!! 
^POPESTRITE SI 
PRAZNIČNI JEDILNIK 
Z JEDMI NA ŽARU!
• odprto vsak dan od 

12.00 do 24.00, ob

Id. :06 HZ66-459 sredah zaprto

ELEKTROSERVIS Trg 25. maja 1 

IN MONTAŽA ,,Tel.,fax 866-466
♦ ELEKTROINSTALA d JE
♦ STROJNE INSTALACIJE
♦ STRELOVODNE INSTALACIJE
♦ REKLAMNI NAPISI
♦ MERITVE EKETROINSTALACIJ IN 

STRELOVODOV (pooblaščen od rep. 
elektroinšpektorata)

♦ SERVIS IN NASTAVITEV OLJNIH GORILCEV

GOSTISCE 
Žlebič 15 a, tel. 861-373
Vam nudi:
• izvrstne pizze
• hrano po naročilu (polži,....)
• sadne kupe, palačinke, banana vrba, 
ledeno kavo
Sprejemamo narođčila za:
• poročna kosila, slavnostne večerje,
• peko odojka ali piščanca Winervald 
Rekreacija:
• miza za biljrad
Odprto od vsak dan od 8.00 do 23.00

AntHIlAKAMDELJ
DAMJAN

J MAHOVNIK 2 
S KOČEVJE
: TiL/fcc M1/Č5I4ČS

VOZILA NA ZALOGI:
♦ POLO 1.4,1,6 klima, 3 v, 5v,
♦ POLO limuzina
♦ GOLF RABBIT II. 1,4 bencin 
in diese! 5 in 3 vrata
♦ CADDY FURGON IN KOMBI

NOVOLETNO 
DARILO 

PRI NAKUPU 
VOZIL 

IZ
ZALOG

ZELO UGODNO
- golf cabriolet - VENTO 1,6 100 KM - - 

KOMBI KMR 2,4 D 1+8 sed.

30 LET TRADICIJE
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OPTIK
JANEZ POZNIČ^

Vrvarska 3, 61310 Ribinica
tel.: 061/860-36\ .

CNo

Z naš/m strokovn/m znd/?jem fn do/go/etn/mf 
/zkušnjamf do Mva/itetnega vida 

NAJUGODNEJŠE CENE 
HoreHcijsHih ohvirjev svetovno znanih 

proizvajalcev, dioptrijshih stehel vseh vrst 
POSEBNA PONUDBA

izjemno estetsha, najtanša, najlažja stehla 
svetovno priznane firme KARL ZEISS 

NUDIMO VAM ŠE:
etuije, vrvice, lupe, tekočine in krpice ya 

vzdrževanje in čiščenje očal, tekočine za vse 
vrste kontaktnih leč 

SPREJEMAMO RECEPTE OKULISTA 
Popravila očal so brezplačna!

Delovni čas: vdak dan od 9. do i8„ sobota zaprto

5j
mB N O V A

K O Č E V J E <1.0.0.

Il> o

lll° o 1

podjetje za gradbeništvo, trgovino in prevoze d.o.o.

O zemeljska gradbena dela, prevozi, izkopi, 
O visoke gradnje 

O zaključna dela v gradbeništvu 
NOVO NA REŠKI C. 16 a: 

srevis za razrez , polaganje in robljenje 
talnih oblog

TZO 74, Kočevje, tel.851-369, 853-672, fax 853-673

Bračičeva 10, Kočevje. 
Odprto od 8. do 12. ure 
in od 16. do 19. ure.

• nega obraza, vrata, dekolteja, pedikura, umetni nohti, 
manikara, AHA micropeeling, ročna masaža telesa, 
depilacija, aroma terapija

NOVO:
SONČENJE V PROFESIONALNEM SOLARIJU 

S KLIMA NAPRAVO
Naročila sprejemamo po tel. 851-854

Vsem strankam želimo vesele praznike in veliko 
lepih trenutkov v novem teta 1997!

cStudio

\

SERVIS IN PRODAJA d.o.o.
Gonye Lepovče 36, tel. 862-196. fax 862-186

Podjetje URBAN Servis in p vodja -pooblaščeni serviser in 
prodajalec vozil ŠKODA, obvešča, da omogoča testno vožnjo s 
Škodo felicio GLXi, 1,6 z Volkswagnovim motorjem, ABS-om, 

zračno blazino in samozatezovalnimi psovi

BREZPLAČNA PRIPRAVA 
NA ZIMO

VSEH MODELOV VOZIL 
ŠKODA

(PREVENTIVNI
PREGLED)

DO KONCA LETA VAM 
POKLANJAMO DARILO: 

l.OOODEM 
OB NAKUPU 

KATEREGAKOLI 
MODELA VOZIL ŠKODA

NOVO: VULKANIZERSTVO Z RAČUNALNIŠKIM 
CENTRIRANJEM KOLES

Na zalogi:
FELICIA 1.3‘(novi motorji z večtočkovnim vbrizgom) 

FELICIA 1,9 diese! (novi motor VW diese!) 
FELICIA kombi 

FELICIA pick up
Pri nakupu vam podarijo in vgradijo avtoradio

KODA - VAŠ AVTO V NOVEM LETU 19979

URBANOVA 6 
Ribnica 
Tel.: 861 128

ZA BOLJ JASEN POGLED V 
PRIHODNOST

se lahko naročite na 
pregled pri

OKULISTU
na tel. 861 -128,

kjer vam tudi izdelamo očala 
na recept ali brez.

V ponudbi imamo tudi etuije, 
spraje proti rosenju in še...
Delovni čas: 8.00 - 12.00 in 15.30 -18.30

sreda 8.00 -13.30 in 15.30 -18.30
sobota 9.00 -12.00

mcm N0U0 UTO 1997!
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PekarnE

NARODNA IN UNIVERZITETNA KNJIŽNICA

II 470 453
920162324,126

1996

grajske CPekarne Ribnica 
vam v prazničnem času

nudijo
pravo domačo orehovo potico.

Vesele praznike in srečno novo leto!

®860-823, 860-809

^ M-Kmetijsko gospodarstvo Kočevje d.o.o.
Ljubljanska 18 d. d.

m MMH [D®
Hotsl Valenitin

vas vabi na

silvcstro^
v torek, 31.12.1996^

Ustregli vas bomo s skrivnostmi naše 
[ahkg se bos^ zavrteli ob

iMaMIR PLflYi

Rezervacije s[

e

Ivestrovanja je|
|s mi recepciji ho^i

^Vabimo vas tudi^

LETNI
1. janarja 1997 ob 20 uri


